
Zápisnica z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

10.12.2024 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 20,20 hod. 
Prítomní poslanci: Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján  

                                 Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák  

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci:  

Hostia:   Mgr. Mária Rypáková, Bc. Soňa Tkáčová, Bc. Martina Tkáčová, Bc. Martina 

Baluchová, Miroslava Kmeťová 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia.  

2. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Obce Kvačany č.  

1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany. 
3. Žiadosť o navýšenie rozpočtu na rok 2024 v školskej jedálni pri ZŠ v Kvačanoch. 

4. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

5. Oboznámenie obecného zastupiteľstva so stanoviskom hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

na rok 2025. 

6. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2025. 

7. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 5 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany. 

8. Prerokovanie a schválenie opakovanej nájomnej zmluvy v bytovom dome č. 257 pre byt č. 10. 

9. Plán práce kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2025. 

10. Prerokovanie a schválenie Dodatku č. 20 k Zmluve o dielo uzatvorenej na zneškodnenie 

odpadov.  

11. Rôzne. 

12. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 7 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Bc. Jána Geráta a PaedDr. Janu 

Odlevákovú. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková, 

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 
Starosta prečítal program, a navrhol zmenu bodov programu nasledovne:  

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia.  

2. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Obce Kvačany č.  

1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany. 
3. Žiadosť o navýšenie rozpočtu na rok 2024 v školskej jedálni pri ZŠ v Kvačanoch. 

4. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

5. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 5 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany. 



6. Oboznámenie obecného zastupiteľstva so stanoviskom hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

na rok 2025. 

7. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2025. 

8. Prerokovanie a schválenie opakovanej nájomnej zmluvy v bytovom dome č. 257 pre byt č. 10. 

9. Plán práce kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2025. 

10. Prerokovanie a schválenie Dodatku č. 20 k Zmluve o dielo uzatvorenej na zneškodnenie 

odpadov.  

11. Rôzne. 

12. Záver. 

 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2.  Starosta informoval prítomných, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 5 k VZN Obce Kvačany č. 

1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, 

ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany, neboli na obecný úrad doručené žiadne písomné 

pripomienky. Starosta následne prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Dodatku č. 5 k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o 

určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je obec Kvačany, 
b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 5 k VZN Obce 

Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany, neboli zaslané žiadne písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatku č. 5 k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom 

je obec Kvačany bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach Dodatok č. 5 

k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany. 
Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta odovzdal slovo p. riaditeľke ZŠ Mgr. Márii Rypákovej, ktorá oboznámila prítomných so 

žiadosťou na navýšenie rozpočtu s jej odôvodnením. Išlo o preplatenie maľovania kuchyne, skladov, 

jedálne, nákup chladničky a koncoročné odmeny pre zamestnancov školskej jedálne. Poslanci 

žiadosť schválili. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Základnej školy v Kvačanoch na navýšenie 

rozpočtu na rok 2024 v Školskej jedálni pri ZŠ v Kvačanoch vo výške 6.312,05 €, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Základnej školy v Kvačanoch na navýšenie rozpočtu na 

rok 2024 v Školskej jedálni pri ZŠ v Kvačanoch vo výške 6.312,05 €. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



Poslanci využili prítomnosť pracovníkov školskej jedálne a opýtali sa, či je potrebné variť jedlá, 

ktoré už dopredu vedia, že deti nebudú jesť. Vedúca ŠJ informovala, že sa varí podľa materiálno-

spotrebných noriem, ktoré vydáva Ministerstvo školstva. Podľa týchto noriem, sa jedlo nesmie 

opakovať min. 4-6 týždňov. Problém je vymyslieť jedlo, ktoré by vyhovovalo všetkých deťom. Je 

potrebné jedlá meniť, aby si deti zvykli na rôzne chute. Poslanci však oponovali aj tým, že sa ľudia 

sťažujú na používanie polotovarov. Pracovníčka ŠJ oboznámila poslancov, že sa snažia polotovarom 

vyhýbať a uprednostňujú prípravu čerstvých jedál. Na základe tejto diskusie sa prítomní zhodli na 

tom, že najlepším riešením bude zriadiť stravovaciu komisiu, ktorá by bola zložená z občanov 

zastupujúcich obecný úrad, zástupcov základnej školy a materskej školy.  

Hlavná kontrolórka obce informovala prítomných, že kontrola školskej jedálne, ktorou ju poverilo 

obecné zastupiteľstvo, prebieha len v rámci kontroly platieb faktúr, či boli uhradené v rámci 

splatnosti. Kontrolórka nemá kompetenciu kontrolovať nakupované potraviny. Z finančného 

hľadiska prebieha kontrola v poriadku. 

 

4. Starostu informoval poslancov, že boli spracované rozpočtové opatrenia za obecný úrad aj za ZŠ. 

RO obecného úradu č. 6/2024 rieši príjem dotácie z ministerstva financií a výdaj na platy v materskej 

škole. Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 6/2024 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie OcÚ č. 6/2024 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.  

                                                Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  1 / Anna Drbjaková / 

 

Rozpočtové opatrenie ZŠ č. 10/2024 rieši príjem ZŠ ( ŠKD, ŠJ, réžia) a výdaj na platy v ŠJ. Starosta 

prečítal návrh uznesenia: 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 10/2024 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie ZŠ č. 10/2024 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Bc.  

                                                Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  1 / Anna Drbjaková / 

 

5. Starosta informoval prítomných, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 5 k VZN Obce Kvačany č. 

5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

na území obce Kvačany, neboli na obecný úrad doručené žiadne písomné pripomienky. Starosta 

následne prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Dodatku č. 5 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 

obce Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 5 k VZN Obce 

Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Kvačany neboli zaslané žiadne písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 5 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach Dodatok č. 5 k 

VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  



                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta odovzdal slovo hlavnej kontrolórke, ktorá poslancov oboznámila so stanoviskom 

k návrhu rozpočtu, kde odporučila schváliť návrh rozpočtu na rok 2025 ako vyrovnaný v úhrnnej 

výške príjmov 1.067.067,00 € a výdavkov 1.067.067,00 €. Návrh rozpočtov na roky 2026-2027 

odporučila zobrať na vedomie. Starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 

2025. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta informoval prítomných, že k zverejnenému návrhu rozpočtu neboli na obecný úrad 

doručené žiadne písomné pripomienky. Ing. Juraj Brziak navrhol navýšenie rozpočtu z rezervného 

fondu na kapitálové výdavky v sume 100.000,00 € s použitím na opravu ciest, dokončenie budovy 

Hasičskej zbrojnice a rekonštrukciu ihriska pri ZŠ. Poslanci s návrhom súhlasili. Starosta následne 

prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh rozpočtu na rok 2025 a schvaľuje zverejnený návrh 

rozpočtu, 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,     

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmenu rozpočtu na rok 2025 vo výške 100.000,00 €,   

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,     

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje upravený rozpočet na rok 2025 bez programovej štruktúry ako 

vyrovnaný, s celkovými príjmami vo výške 1.167.067,00 € a celkovými výdavkami 1.167.067,00 € a 

berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2026 a 2027. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,     

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta informoval o doručenej žiadosti na opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy v BD č. 257 

a to pre byt č. 10 p. Piatková. Nájomníci majú splnené podmienky na opakované uzatvorenie 

nájomnej zmluvy, nie sú evidované žiadne nedoplatky. Nájomná zmluva sa uzatvára na 3 roky. 

Následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Ing. Stanislavy Piatkovej o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 10, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 

č. 257 byt č. 10 s p. Ing. Stanislavou Piatkovou na 3 roky. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  



                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta ďalej informoval prítomných, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na 1. polrok 2025 neboli na obec podané žiadne písomné pripomienky. Odovzdal slovo hlavnej 

kontrolórke, ktorá predniesla poslancom návrh plánu na 1. polrok roka 2025. Prítomný poslanci 

nemali žiadne pripomienky k prednesenému plánu kontrolnej činnosti. Následne starosta prečítal 

návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 1. polrok 2025 neboli podané pripomienky, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2025 

bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

10. Starosta informoval o doručenom Dodatku č. 20 k Zmluve o dielo uzatvorenej na 

zneškodňovanie odpadov s firmou OZO a.s. Liptovský Mikuláš. Ide o dodatok platný na rok 2025. 

Poslanci s dodatkom súhlasili. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Dodatok č. 20 k Zmluve o dielo uzatvorenej na 

zneškodňovanie odpadov v súlade s § 536 Obchodného zákonníka so zhotoviteľom OZO a.s., 

Priemyselná 2053, 031 01 Liptovský Mikuláš, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním Dodatku č. 20 k Zmluve o dielo 

uzatvorenej na zneškodňovanie odpadov v súlade s § 536 Obchodného zákonníka s firmou OZO a.s., 

Liptovský Mikuláš. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

11. Poslankyňa Bošancová sa informovala o možnosti osadenia dopravných značiek pri BD č. 226, 

na križovatke pri Hasičskej zbrojnici, ako aj spomaľovačov alebo značiek pri základnej škole. 

Poslanci sa po krátkej diskusii zhodli na tom, že je potrebné prejsť celú dedinu, kde by bolo vhodné 

osadenie dopravných značiek a na základe toho by sa napísala žiadosť na dopravný inšpektorát. 

Ďalej sa poslankyňa informovalo o nájomných zmluvách na parkovacie miesta pri BD č. 226. 

Starosta informoval, že je potrebné osloviť právnika, ktorý zmluvy spracuje, len sa treba dohodnúť 

na presných podmienkach nájmu. 

Poslanec Bc. Gerát sa informoval ohľadom zberu nebezpečného odpadu ako sú farby, laky, riedidlá 

a podobne. Starosta informoval, že sme zaslali požiadavku na OZO, ale do dnešného dňa nám nebola 

doručená odpoveď. Ďalej starosta informoval, že pracovné stretnutie s p. Bachtíkovou ohľadom 

ÚPN-O Kvačany sa bude konať na začiatku roka 2025. 

 

12. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,20 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 



Overovatelia:  

     

Bc. Ján Gerát                  ........................................ 

 

PaedDr. Jana Odleváková    ........................................ 


